

Note: Beneficiary Owner Identification Code(s) are codes provided by nominees as an agent making the application for the benefit of another person in WHITE Applications Form or brokers via CCASS.

Since applications are subject to personal information collection statements, beneficial owner identification codes displayed in the sections headed “Results of Applications Made by WHITE Applications Forms or White Form eIPO” and “Results of Applications Made by Giving Electronic Application Instructions to HKSCC via CCASS” are redacted and not all details of applications are disclosed in this announcement.

The list of identification document number(s) in this announcement is not a complete list of successful applicants since only successful applicants whose identification document numbers are provided by CCASS are disclosed. Applicants with beneficial names only but not identification document numbers are not disclosed due to personal privacy issue as elaborated above. Applicants who applied for the Offer Shares through their brokers can consult their brokers to enquire about their application result.

Identification document numbers shown in the sections headed “Results of Applications Made by WHITE Applications Forms or White Form eIPO” and “Results of Applications Made by YELLOW Application Forms (Through Designated CCASS Clearing/Custodian Participants)” refer to Hong Kong identity card numbers /passport numbers /Hong Kong business registration numbers/ beneficial owner identification codes provided by nominees as an agent making the application for the benefit of another person whereas those displayed in the section headed “Results of Applications Made by Giving Electronic Application Instructions to HKSCC via CCASS” are provided by brokers via CCASS. Therefore, some of the identification document numbers shown in these sections are different in nature.

附註：實益擁有人識別碼乃由經紀透過中央結算系統或由代理為其他人士利益於白色申請表格內提出申請所提供的識別碼。

由於申請須遵守個人資料收集聲明，「以白色申請表格或白表eIPO提出申請的配發結果」及「透過中央結算系統向香港結算發出電子認購指示提出申請的配發結果」等節所示的實益擁有人識別碼乃予以編纂，且並未於本公告中披露所有申請詳情。

由於僅披露由中央結算系統提供其身份證明文件號碼的獲接納申請人，故本公告中的身份證明文件號碼清單並非獲接納申請人的完整清單。僅擁有實益姓名但無身份證明文件號碼的申請人因下文所述的個人私隱而不予披露。透過彼等經紀申請認購發售股份的申請人可諮詢經紀查詢彼等的申請結果。

「以白色申請表格或白表eIPO提出申請的配發結果」及「以黃色申請表格提出申請的配發結果（透過指定中央結算系統結算 / 託管商參與者）」等節所示的身份證明文件號碼指香港身份證號碼/護照號碼/香港商業登記號碼/由代理為其他人士利益提出申請所提供的實益擁有人識別碼，而「透過中央結算系統向香港結算發出電子認購指示提出申請的配發結果」一節所示的該等號碼乃由經紀透過中央結算系統提供。因此，該等節所示的個別身份證明文件號碼在本質上有所不同。

Results of Applications Made by WHITE Application Forms or White Form eIPO

The followings are the Identification document number(s) / Beneficiary Owner Identification Code(s) (Note) (where supplied) of wholly or partially successful applicants using WHITE Application Forms or White Form eIPO and the number of Hong Kong Offer Shares conditionally allotted to them. Applicants who have not provided their identification document numbers are not shown.

以白色申請表格或白表eIPO提出申請的配發結果

以下為使用白色申請表格或白表eIPO提出申請而全部或部份獲接納的申請人的身份證明文件號碼/實益擁有人識別碼(附註)(如有提供)及彼等獲有條件配發的香港發售股份數目。如申請人未有提供身份證明文件號碼/實益擁有人識別碼(附註)，其結果將不會顯示。

Identification document number(s) / Beneficiary Owner Identification Code(s) (Note) 身份證明文件號碼 / 實益擁有人識別碼 (附註)	No. of Shares allotted 獲配發股份數目	Identification document number(s) / Beneficiary Owner Identification Code(s) (Note) 身份證明文件號碼 / 實益擁有人識別碼 (附註)	No. of Shares allotted 獲配發股份數目
14589482	500	D5404968	500
15295282	500	D5572100	500
17550589	500	D6235906	500
18530665	500	D6603115	500
20576053	500	D7001852	500
68564414-2*1*1731	500	D8224502	500
68564414-2*1*1735	500	D8394033	500
68564414-2*1*1737	500	E056403A	500
68564414-2*1*1738	500	E0564390	500
68564414-2*1*1751	500	E2042871	500
68564414-2*1*1753	500	E2743314	500
68564414-2*1*1755	500	E3375637	500
68564414-2*1*1763	500	E3638220	500
68564414-2*1*1764	500	E389801A	500
68564414-2*1*1766	500	E4086329	500
68564414-2*1*1767	500	E4388791	500
68564414-82***17**	500	E497707A	500
68564414-82**01**0	500	E5062938	500
68564414-82**01**1	500	E532147A	500
68564414-82**01**2	500	E5550711	500
68564414-82**01**3	500	E5787185	500
68564414-82**01**4	500	E5931960	500
68564414-82**01**5	500	E6219202	500
68564414-82**01**6	500	E8455760	500
68564414-82**01**7	500	E8524754	500
68564414-82**01**8	500	E9101865	500
68564414-82**01**9	500	E9747781	500
68564414-82*10*72*	500	E9792892	500
68564414-82*10*73*	500	E9799307	500
68564414-82*10*75*	500	E9921625	500
68564414-82*10*76*	500	E9998695	500
68564414-82*10*77*	500	G0041563	500
A1406992	500	G0304157	500
A2257176	500	G0598932	500
A260979A	500	G10692834	500
A3117904	500	G1225161	500
A5337081	500	G1520031	500
A6724992	500	G1600043	500
A7083346	500	G1622454	500
A831175A	500	G1773762	500
A8589545	500	G1903666	500
A8801110	500	G2095016	500
A8827187	500	G2144475	1000
A8953581	500	G2283416	500
A9103824	1000	G2352396	500
A9286155	500	G2847573	500
A9455038	500	G2906162	500
A9460104	500	G3760838	1000
A9579349	500	G3868574	500
B3420561	500	G4509543	500
B407523A	500	G4712012	500
B7463168	500	G5578344	500
B9109167	500	G5815664	500
C264485A	500	G5942038	500
C3462747	500	G6424898	500
C3879974	500	G6885488	500
C4256709	500	G6953351	500
C4336214	500	G6998835	500
C4651608	1000	G8041910	500
C4805346	500	G8054257	500
C4835997	500	G8196574	500
C4979417	1000	H0260187	500
C5635037	500	H3637788	500
C5759763	500	H3949054	500
C5868686	500	H428952A	500
C5970464	500	K012804A	500
C6022519	500	K0166634	500
C6132632	500	K0251658	500
D0319865	500	K0371076	500
D0802930	500	K0548200	1000
D0895033	500	K0726966	500
D2686245	500	K0870781	500
D3358373	500	K1654497	500
D3685773	1000	K1760033	500
D4010613	500	K1964844	500
D4028741	500	K2071487	500
D4301227	500	K2490129	500
D4542186	500	K2546949	500
D4656505	500	K2865882	500
D5116636	500	K2932970	500
D5179085	500	K3092704	500

Results of Applications Made by WHITE Application Forms or White Form eIPO

The followings are the Identification document number(s) / Beneficiary Owner Identification Code(s) (Note) (where supplied) of wholly or partially successful applicants using WHITE Application Forms or White Form eIPO and the number of Hong Kong Offer Shares conditionally allotted to them. Applicants who have not provided their identification document numbers are not shown.

以白色申請表格或白表eIPO提出申請的配發結果

以下為使用白色申請表格或白表eIPO提出申請而全部或部份獲接納的申請人的身份證明文件號碼/實益擁有人識別碼(附註)(如有提供)及彼等獲有條件配發的香港發售股份數目。如申請人未有提供身份證明文件號碼/實益擁有人識別碼(附註)，其結果將不會顯示。

Identification document number(s) / Beneficiary Owner Identification Code(s) (Note) 身份證明文件號碼 / 實益擁有人識別碼 (附註)	No. of Shares allotted 獲配發股份數目	Identification document number(s) / Beneficiary Owner Identification Code(s) (Note) 身份證明文件號碼 / 實益擁有人識別碼 (附註)	No. of Shares allotted 獲配發股份數目
K3246035	500	R9601626	500
K3410412	500	V007490A	500
K3635317	500	V0215406	500
K4066375	500	V0328421	500
K5255058	500	XG425348	500
K5317797	500	Y0036917	500
K5828392	500	Y0115833	500
K5831784	500	Y0324327	500
K6074928	500	Y2343221	500
K6258166	500	Y2669887	500
K6338321	500	Y2728077	500
K6559719	500	Y285708A	500
K6973507	500	Y3800944	500
K7841892	500	Y4047298	500
K9572392	500	Y5512717	500
K9619526	500	Y5741929	500
K9850678	500	Y6302279	500
K9863907	500	Y7869035	500
M0822278	500	Y8043173	500
P0100963	500	Z0208648	500
P0333135	500	Z0232603	500
P0796283	500	Z0999920	500
P0939122	500	Z1027949	500
P1602202	500	Z1368177	500
P2389081	500	Z179303A	500
P3085787	500	Z1799666	500
P3548094	500	Z1955579	500
P5598803	500	Z1965264	500
P5909175	500	Z2291828	500
P7089310	500	Z2332273	500
P7490503	500	Z2450527	500
P9562439	500	Z4570953	500
R0914346	500	Z4582579	500
R0976465	500	Z5153620	500
R0982368	500	Z5427208	500
R5291975	500	Z6106987	500
R6381560	500	Z6537090	500
R716282A	500	Z7649488	500
R7216318	500	Z842756A	500
R8006422	500	Z9380869	500
R8006430	500	Z9448293	500